
Referat bestyrelsesmøde i DDS Hørning 

Tirsdag d. 26. september 2023 kl. 20.15 - 21.30. 

Afbud: Martin.  

 

1. Valg af referent 

- Mathias 

2. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 

3. Gennemgang og mulige opfølgninger fra sidste referat 

- Bestyrelsen vil søge fonde til indkøb af nye rafter.   

- Gruppen har fået en ny Hyttemor, som kommer hver anden mandag, og rengør de vigtigste 

steder som køkken og badeværelse. Hyttemor har fået nøgle til hytten. 

4. Opsummering af forældremøde omkring Special-spejd. 

- Der er 11 interesseret eks. ledsagere. Det er bestyrelsens ambition, at Special-spejd skal starte 

den 8. oktober.  

- I forhold til kontingent beslutter bestyrelsen, at kontingentet til Special-spejd følger 

kontingentet for familiespejd, dvs. 350 kr pr. halvår. 

- Det nævnes, at ca. halvdelen af kontingentet går til korpskontingent og divisionskontingent. 

Det foreslås, at kontingentet kan diskuteres på næste generalforsamling.  

5. Familiespejder fra 3 år v. Emil 

Er der ledere nok i grenen? 

-  Emil har udvidet familiespejd, så der er spejdere ned til 3 år i stedet for 4 år.  

- Der er nok, ledere i grenen som det ser ud lige nu.   

6. Evaluering af leder/bestyrelsesweekend 

- Arrangementet var et hit. Der blev arbejdet med gruppens røde tråd. Weekenden var både 

konstruktiv og rigtig hyggelig. Leder/bestyrelsesweekenderne er generelt en succes og en ting 

der bør fortsætte.  

7. Evaluering af forældre-arbejdsdag 

- Det var et skuffende fremmøde, der mødte kun 3 forældre op, som ikke havde en anden form 

for tilknytning til gruppen. På trods af det blev der gjort et stort stykke arbejde og dagen var 

generelt en succes. Der blev lavet en stor tavle med opgaver, så man nemt kunne melde sig på 

en opgave. Forældre-arbejdsdagen som koncept bør fortsætte. Den bør afholdes 2-3 gange 

årligt.   

8. Nedsættelse af jubilæumsudvalg 

- Punktet tages op på næste ledermøde og der lægges op til, at der på julelejren kan vendes 

ideer. Gammelpatruljen må meget gerne inddrages. 

9. Nyt fra kassereren v. Emil 

9a. Kassererposten  

- Nu har Emil fuldendt overførslen af kasserer-posten fra John hos banken, så alt er overdraget til 

Emil. 

9b. Udlæg 

- Emil har fået udlægsfunktionen i medlemsservice, op at køre og sender en mail ud til lederne 

om, at man meget gerne må bruge den i forbindelse med udlæg. Man kan dog sagtens stadig 

sende kvitteringen til Emil på mail. 



9c. Kontingentopkrævning.    

- Der er sendt kontingentopkrævning ud. Der mangler 4 betalinger, rykkere er sendt ud. Emil 

sender mail ud til grenlederne i tilfælde af, at spejderne er stoppet, men ikke er blevet 

udmeldt. 

9d. Dankort.   

- Emil har bestilt, et Dankort til gruppen. Kortet skal bruges til gruppens Mobilepay.  

10. Nyt fra de unge v. Mathias 

- Intet nyt, at berette.  

11. Nyt fra lederne v. Anita og Thomas 

- Lions i Hørning har doneret 15.000 kr. til gruppen. Der bliver en mindre ceremoniel 

overrækkelse til Banko-arrangementet d. 1. okt.  

- Bestyrelsen sætter pengene af til, nyt tag til bålhytten.  

12. Næste møde og punkter til dagsordenen 

- Næste møde bliver onsdag d. 1. november kl. 19.30 - 21.30 i spejderhytten. 

- Nyt tag til bålhytten 

- Jubilæum. 

13. Evt.  

- Hørning cityforening har indkaldt til dialogmøde onsdag d. 27. september, Mia sender mail med 

yderligere oplysninger. Deltag gerne hvis det har interesse. 

 


